
Referat af generalforsamling i GBS-CIDP patientforeningen 

Mandag d. 15. april 2024 ved møde over Teams 

Referent: Arne Tolstrup Madsen 

 

Punkterne refererer til dagsorden i indkaldelse til generalforsamling 

 

1) Tom valgt som dirigent 
 

2) Beretning 
Ingen supplerende kommentarer, beretningen blev godkendt 
 

3) Regnskab 
Er godkendt af revisior. Især i kraft af donationer er vores formue ca. 56.000 kr. 
 

4) Indkomne forslag 
a) Vi har uden held forsøgt at etablere samarbejde med andre foreninger, samt 

paraplyorganisationen, Sjældne Diagnoser. 
b) Et af vores indsatsområder er mere informationsaktivitet. Udvikling af hjemmesiden, 

enten med egne penge (ca. 30.000 kr.) eller midler som vi har søgt til udvikling af 
hjemmesiden. 
På Facebooksiden er der varierende aktivitet. 

c) På spørgsmål om hvor vi har søgt penge oplyste formanden, at det er hos 
medicinalproducenten CLS-Bering gennem deres program til støtte for europæiske 
patientforeningers informationsaktiviteter. 
 

5) Bestyrelsens forslag om minimum 200 kr. i kontingent blev vedtaget.  
 

6) Handlingsplan for 2024/5 
a) Arbejde med hjemmeside. Vedtaget. 
b) Fremstilling af to pjecer for henh. CIDP og GBS, CIDP er færdig med venter endelig 

godkendelse fra medicinalfirmaet Takeda, som financierer pjecerne. Arbejde med GBS 
går i gang så snart CIDP pjecen er færdig. 

c) Foreningen har ønske om, at der kan arrangeres lokale møde hvor patienter kan møde 
andre der kender sygdommene. Vedtaget at bestyrelsen arbejder videre på dette. 

d) Rigshospitalet har ønsker om en kontakt med tidligere patienter, som kan støtte nye 
patienter og pårørende gennem samtaler og eventuelle besøg. Mia har kontakt med 
Rigshospitalet og vil koordinere dette arbejde. Vedtaget at arbejdet skal fortsætte. 
 



7) Budget 2024 
Bankomkostninger er store for en lille forening som vores. Fremover benyttes MobilePay 
ikke til f.eks. kontingentbetaling. 
Budgetter blev vedtaget. 
Formanden udsender mail og kontingent for 2024. 
 

8) Valg til bestyrelse 
a) Svend Erik Dyrskov, formand på valg for 2 år. 
b) Arne Tolstrup Madsen, ikke på valg. (Valgt for 2 år i 2023) 
c) Erik Nørskov, på valg for 2 år 
d) Tom Mejland, ikke på valg. (Valgt for 2 år i 2023) 
e) John Guldager, på valg for 2 år 

 
Erik og John er nye medlemmer i bestyrelsen fra i år. Bestyrelsen består nu af de fem 
nævnte. 
 

9) Suppleanter 
Ingen stillede op. 
 

10) Revisor blev genvalgt 

 

 
 


